
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL
DE DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 15 DE DESEMBRE DE 2015.

NÚM. i Classe de Sessió: 4/2015. Ordinaria 

Día i hora: 15/12/2015 20:00h

ASISTENTS:

PRESIDENT

D.  RAFAEL SIMO SANCHO PSOE

VOCALS 

Regidors

CRISTINA GABARDA ORTIN Ciudadadanos

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

D. JUAN ANTONIO MORALES IBAÑEZ Grup Polític Municipal PSOE

D. VICENTE GUILLAMON TERRADO Grup Polític Municipal PP

Dª. MONTSE VIÑALS GUERRERO Grup Polític Municipal CSenM

J. ANTONIO ZAMORA DE FRANCISCO Grup Polític Municipal Cudadanos

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals. 

Dª. EVA FORES CASTELL Grup Polític Municipal CSenM

Veïns designats per la Tenencia d'Alcaldía

Dª. MARICARMEN RIBERA SORIANO Grup Polític Municipal PSOE

Representants d'associacions de veïns. 

D. CLEMENTE MIRO PONS AAVV EL PINAR

D. MANUEL FERRARA PORTOLES AAVV CAMI FONDO

Dª VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

D. ROBERTO  TERUEL SAN JOSE AAVV MARJALERIA
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Representants de les Associacions Sectorials

D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A. GRUP SCOUT

Dª ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNION MUSICAL DEL GRAO

Dª MARISA MIRALLES CUMBA A.C. CORAL POLIF. SANT PERE

Representants de les AMPA

Dª. ALBA BELTRAN MIR AMPA. CEIP LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

NO ASSISTIXEN: DÑA. ALICIA BRANCAL MAS (COMPROMIS),  D. LORENZO CUMBA DE LA
ROSA (COMPROMIS), D. PASCUAL MARTINEZ CARAVACA (AAVV LA COLOMA-CAMI FONDO).

EXCUSEN LA SEUA NO ASSISTÈNCIA: D. XAVI GALLEN TORAN (PP),  D. LUIS  LOPEZ HUETE
(COMPROMIS),  D.  JOSE  CARLOS  MAS  (AAVV  MERIDIANO)  y  JORGE  BEGUES  LIROLA  (AAVV.
PLANA ENTRILLES).

Va prestar jurament com nou membre del Consell de Districte D, ROBERTO TERUEL SAN JOSE com a
representant  de  l'AA.VV.  MARJALERIA  en  substitució  de  l'anterior  representant  D.  ANTONIO
PALOMARES UTRERA.

Orde del dia. 

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la  sessió extraordinària constitutiva del
Consell de Districte Marítim celebrada el dia 29 de setembre de 2015.

2.- Informació Pressupostos Participatius.

3.- Informació esdeveniments Cap d'any en el Grau.

4.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença d'Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 20:00 del dia 15 de
desembre de dos mil quinze, sota la presidència de l'Il·lm Senyor Tinent d'Alcalde, el senyor Rafael
Simó Sancho, es reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària del
Consell Municipal de Districte  Marítim , amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell
per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s'inicia la  sessió passant a tractar els
punts inclosos en l'orde del dia. 
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1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  De  l'ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA CONSTITUTIVA DEL CONSELL DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 29
DE SETEMBRE DE 2015.

Declarada oberta la sessió pel Sr. President, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a
la redacció de l'acta de la sessió  extraordinària constitutiva celebrada el passat 29 de setembre de 2015. No
havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS.

El Sr. President va informar els assistents que després de consultar-ho amb els tècnics, estos van
estimar  el  cost  de les propostes del  Districte  Marítim en 200.000€ aproximadament,  això sense incloure
l'arreglament de la  teulada del  CEIP El  Pinar ja  que  ho van considerar  una obra d'envergadura que és
competència de Conselleria.

Va  comunicar  als  membres  del  Consell  que  s'havia  reunit  feia  un  parell  de  setmanes  amb
representants de la Direcció Territorial d'Educació i que al comentar-los el problema li van dir  ho tenien en
compte com una obra a realitzar en un futur pròxim.

La Sra. Marisa Miralles va comentar que era un problema creat pel constructor.

Va contestar el  Sr. President que la constructora era l'empresa que havia sigut notícia en els
mitjans recentment per construir col·legis que als pocs anys començaven a deteriorar-se.

Tornant al  tema dels  Pressupostos Participatius,  el Sr.  President va anunciar que segurament
l'endemà es coneixeria el resultat de la decisió presa per la Comissió Permanent de Participació Ciutadana,
respecte a les distintes  propostes aprovades, i  que en la pròxima Junta i  Consell de Districte es donaria
compte d'això.

El Sr. Teruel va preguntar si se'ls podia enviar el resultat per mail.

El Sr. Simó es va comprometre a facilitar-los a tots els membres el resultat via mail.

3.-  INFOMACIÓN ESDEVENIMENTS CAP D'ANY EN EL GRAU

El Sr. President va comunicar  als membres del Consell que s'havien programat alguns actes per a
intentar animar la nit de cap d'any en el Districte Marítim. 

Els va informar de que s'havia implicat als restaurants i pubs del Districte i s'havia allargat l'horari
del TRAM. 

La programació en concret consistix en una xicoteta actuació que es realitzarà a partir de les 23:30
en la C/Juan Sebastián Elcano, junt amb el rellotge on se solen celebrar les campanades. A més de la dita
activitat, després de les campanades, la celebració de l'entrada del nou any tindrà la seua continuació en el
Parc de La Panderola, on haurà instal·lada una gran carpa, en el lloc que normalment ocupa el camp de
futbito, en la que DJ's del Grau punxaran durant tota la nit.

Va explicar que s'havia oferit als dos pubs del districte l'explotació de les barres a condició que
estos es feren càrrec d'abonar els gastos ocasionats per la contractació de l'empresa de seguretat.

A la pregunta de diversos membres del Consell sobre perquè s'havia instal·lat la carpa en el Parc
de La Panderola, va contestar el Sr. President explicant que havien pensat en altres ubicacions com el pati
del CEIP Sebastian Elcano o el C/Trafalgar (en el lloc on es munta el “corro” en Festes de Sant Pere), però
que finalment, per distintes qüestions, no havia sigut possible. En el primer cas, la Directora del col·legi era
reticent que el pati s'utilitzara per a eixes comeses, i es va respectar la seua decisió. En el segon, el problema
va ser que la carpa cal muntar-la el 29 i el 30 hi ha mercat, amb la qual cosa era impossible.

Posteriorment,  va  comentar  que  el  18  de  desembre  el  Carter  Reial  dels  Reis  Mags  d'Orient
arreplegaria les cartes dels xiquets del Grau, front  la Tinència d'Alcaldia, en la vorera dels cines, ja que no es
podia en la vorera de la Tinença perquè havien instal·lat un jardí.

Finalment, com tots anys, el dia 5 de gener es rebrà en el Districte Marítim als Reis Mags d'Orient.
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Es va informar els  presents que la Junta de Districte havia adoptat un acord unànime per a
sol·licitar a la Junta de Festes canvis en l'organització de la recepció, sobretot en la desfilada des del port
a la Tinença Alcaldia i en l'atenció dels Reis als xiquets. S'havia va decidir que el Sr. Secretari els fera
arribar un document redactat per ell en què es reflectiren les dites peticions.

A la pregunta de si hi havia hagut algun motiu polític per a substituir el naixement il·luminat que
estava situat enfront de la Tinència d'Alcaldia, per un jardí, va respondre el Sr. President dient que res
havia de veure una cosa amb l'altra. Que el naixement havia estat front la Tinença en les mateixes dates
que el passat any, ja que s'instal·lava en tots els barris de Castelló de forma rotatòria. 

La  Sra.  Palau va comentar  que  els  torns  d'estada del  naixement  en  els  distints  districtes
deurien de ser rotatius, de manera que al Grau no li tocara sempre la primera setmana.

El Sr. President va afirmar que comunicaria el dit suggeriment a la Regidoria responsable.

4.- PRECS I PREGUNTES

Davant  de les  preguntes  de diversos  membres  del  Consell  sobre  les  obres que s'estaven
realitzant en l'Av. Ferrandis Salvador, el Sr. President va informar els membres de la Junta de Districte
que s'estava realitzant la primera actuació de la  Primera Fase del primer Eix del Pla d'Accessibilitat de
l'Ajuntament (Grau – UJI), el qual consistix en la millora per a adequar el recorregut per a persones de
mobilitat reduïda i per a invidents.

Esta primera actuació,  consistix en l'adaptació per a invidents dels passos de vianants des de
l'Av. Ferrandis Salvador fins a la parada del TRAM i en la millora del mobiliari urbà de la zona.

La idea és, a poc a poc, aconseguir que la nostra ciutat siga adequada per a persones amb
mobilitat reduïda i invidents.

Una actuació a destacar ha sigut l'ampliació de la vorera de l'Av Harley Davidson pròxima a la
rotonda dels Accessos al Port pel Camí Serradal ja que allí el carril bici no deixava quasi espai.

La Sra. Marisa Miralles va preguntar si quan ploguera funcionarien les  bombes de traga, o si
pel contrari, el C/Magallanes es tornaria a inundar.

El  Sr. President   va contestar que en les últimes ocasions les bombes no havien funcionat,
però que amb la nova obra que s'anava a realitzar en la Pza Mare de Déu del Carme, consistent en la
reparació de l'estació de bombament i  la renovació de la canalització  fins a l'Av.  Ferrandis Salvador,
esperaven solucionar el problema.

La Sra. Marisa Miralles va preguntar quan es realitzaria l'obra.

El Sr. President va contestar que suposava que al febrer o març al més tard.

La Sra. Gabarda  va comentar que la zona del Pinar també s'inunda.

El Sr. President va respondre que ho tenien en compte, però que la solució per a eixa zona era
molt costosa i que de moment, el pressupost no permetia realitzar-la.

La  Sra. Marisa Miralles es va queixar de que la Regidoria de Gent Major organitzava unes
activitats en la Piscina del Poliesportiu Emilio Fabregat  a les quals s'accedia per sorteig. Finalitzat  el
sorteig,  només  3  persones  del  Grau  havien  resultat  triades.  La  seua  queixa  era  que  les  activitats
començaven a les 08:00h i a molts de què venien de Castelló els pareixia massa enjorn i no acudien.

El  Sr. President va contestar que en un sorteig per a tota la ciutat no es podien establir
preferències per a cap districte en concret.

La Sra. Marisa Miralles va comentar que el problema era que van dir que quan algú faltara 3
vegades sense justificar se li substituiria per una altra persona, i això no s'havia complit.

El Sr. Miró va dir que calia passar més sovint a arreplegar les fulles per la Plaça Tabaleters.

El Sr. President va respondre que el servici d'arreplega s'havia reduït perquè s'havia realitzat
una poda intensiva en el Parc del Pinar que era necessària ja que no s'havia realitzat des de feia 8 anys, i
no hi havia personal per a tot. Que quan acabe dita poda intensiva el servici  d'arreplega recuperaria la
seua periodicitat  habitual.

La Sra. Gabarda va preguntar si quedava molt per a acabar amb la poda intensiva del Parc
del Pinar.
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El Sr. President va contestar de creia que acabava eixa mateixa setmana.

El  Sr. Ferrara va comentar que la Séquia Entrilles té una part  entubada, i que la part que s'unix
amb el  Camí Serradal  no  s'ha  netejat  mai  perquè no  hi  ha accés,  per  la  qual  cosa es troba  plena de
desperdicis. Va suggerir que s'establiren en punts anteriors, reixetes que impediren l'accés dels desperdicis a
l'últim tram, de manera que estos es pogueren retirar.

El  Sr.  Miró va suggerir que preguntaren a Javier García, enginyer de FACSA que estava al cap
d'eixe tema.

La Sra. Beltrán va manifestar la seua enhorabona a qui corresponguera per la gestió del programa
Xarxa de Llibres.

Posteriorment va preguntar per que havia canviat el funcionament del Concurs de Betlems.

El Sr. President va agrair en nom de l'equip de govern les felicitacions per la gestió de l'arreplega
de sol·licituds del programa Xarxa de Llibres. 

A continuació va explicar als presents que la Fundació Davalos – Fletcher que era la patrocinadora
principal del concurs, havia retirat el seu patrocini sense previ avís, per  la qual cosa des de l'Ajuntament
s'havia intentat  salvar la situació de la millor manera possible, i  que no havia jurat que  fóra a visitar els
betlems perquè des de l'Associació Belenista havien exigit una remuneració econòmica per  fer-ho i que la
Corporació no estava disposada a proporcionar-li-la.

La  Sra. Gavarda va comentar que encara que no haguera  premi, podia haver anat a veure els
betlems algun Regidor i això segur que hauria fet il·lusió als participants.

El Sr. Carrillo li va dir que els premis no havien variat i que eren els mateixos.

El  Sr.  Miró va comentar  que caldria  netejar  els  sobreeixidors de les vies de servici  del  Camí
Serradal abans que vinga l'època de pluges, ja que estan plens de fulles.

La Sra. Gabarda va suggerir posar una reixa en els dits sobreeixidors, ja que a molta gent se li
havien caigut objectes allí, sobretot claus.

El Sr. Teruel va preguntar qui decidia que propostes d'entre les triades pels districtes es portarien a
terme.

El Sr. Miró li va explicar el procediment.

El Sr. Ferrara va sol·licitar una passarel·la que comunicara el Camí Fadrell amb el Camí La Plana,
de manera que tot aquell que voldria fer alguna ruta per a conéixer la marjal – com algunes escoles fan ja –
no haguera de donar tota la volta.

El Sr. Carrillo va comentar que el Centre Cultural “la Marina” faria falta instal·lar un equip de so,
una barra de llums i un projector.

El Sr. President va contestar que la Regidoria del Cultura ho té en compte.

I sent les 22:00h de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi  més assumptes que
tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè conste, alce la
present acta que firme  junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte
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